
 

INTERPELLATION    

Till ansvarigt Regionråd Jan Lahenkorva (S)  Hsn ordförande 

Sjukvårdspartiet Gävleborg reagerar stark på de bekräftade uppgifterna i Media den 14 Feb att c:a 2500 
vårdplatser har stängts i Region Gävleborg sedan 1990 talet. 

Har denna slakt av vårdplatser gjort att det är lättare att rekrytera vårdpersonal nu 2022. 

Nej så har det ju inte blivit, det är fortfarande problem då det gäller att rekrytera vårdpersonal. Bristen 
på personal och svårigheter att rekrytera vårdpersonal är stor och den gör att vi får hålla vårdplatser 
stängda på IVA i Gävle. 

Har man från politiskt håll tappat kontrollen på vilket vårdbehov befolkningen har och hur långa 
vårdköer inom vården verkligen fungerar. 

Kan det vara personalpolitiken som gör det svårt att rekrytera.  

Man kan i media läsa att patienter blir liggandes på akutmottagningarna i dygn utan att man blir inlagd 
på en vårdavdelning.  

SvG vill därför veta av ansvarigt regionråd Jan Lahenkorva har region Gävleborg för få vårdplatser?  

Om regionrådet kommer fram till samma svar som oss att vi har för få hur ska då nuvarande majoriteten 
lösa det? Om regionrådet anser att vi har tillräckligt med vårdplatser hur ska då nuvarande majoritet få 
bort nuvarande överbeläggningar och köer? 
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